



## AGRICULTURAL MACHINERY

### 农用机械

AGRICULTURAL MACHINERY: Mainly focus on profiling, forming and welding fabrication. Currently, have twenty welding robots. We have served many well-known brands such as AGCO, ALO, etc. We will invest more robots in the future.

农用机械部件：主要以成型、焊接为主。我司已引进20台焊接机器人，为爱科、奥乐等海内外知名企业提供优质的服务，随着公司的业务发展，我司计划引进更多的焊接机器人，以满足客户对高品质的要求。





## FORESTRY MACHINERY 森林伐木机械

FORESTRY MACHINERY: Mainly focus on profiling, machining, welding and finishing of medium and heavy plate. Customers cover Europe, North America and other regions, has become gold supplier of many foreign enterprises.

森林伐木机械部件：主要涉及中厚板的切割下料、焊接、机加工和表面喷涂等工艺。客户覆盖欧洲、北美洲等区域，已成为国外多家知名企业的金牌供应商。





## SPECIAL VEHICLE 特种车辆

SPECIAL VEHICLE: Mainly focus on profiling, forming and welding fabrication of medium and heavy plate or section bar. Our annual processing capacity of steel plate is up to 100,000 T, cutting thickness between 1-400mm. we have served many well-known brands such as SANY,ACHI, ALTEC etc.

特种车辆部件：主要以中厚板/型材的下料、成型、焊接为主。我司具备年加工 10 万吨钢材的能力，材料加工厚度 1mm-400mm，为三一、爱知、阿尔泰克等知名品牌企业提供优质加工服务。



## COMPANY PROFILE 公司简介

Hangzhou Hengli Metal Processing Co., Ltd. is equipped with world-class metal processing equipment, which are operated by highly effective management and professional technical team. We provide one-stop service from raw material purchasing, sheet metal cutting, precision sheet metal fabrication, steel structure welding, machining, surface treatment, warehousing to distribution.

Our company was founded in 2002 with a registered capital of USD 18 million, USD 15 million fixed assets. It is located in Fengdu Industrial Zone, Pingyao Town, Yuhang District, Hangzhou. The total area of factory is 50000 m<sup>2</sup>, with 700 employees. Our turnover reached USD 112 million in 2019, production value forecast in 2020 will be USD 150 million. We have five workshops (laser cutting/flame cutting/machining/welding/painting workshops) and one logistics center, which can supply you stable products quality, reliable delivery date and impeccable service.

Taking "Professional, Reliable, Responsibility, Innovation" as our core value. Hengli takes great efforts to make itself as the largest metal structure manufacture distribution base in China and become the most important manufacturer in the line.

杭州恒立制造科技有限公司是一家集原材料采购、金属切割下料、精密钣金件制造、结构件焊接、机加工、金属表面处理、仓储、配送为一体的新型现代化加工型企业。拥有大批世界尖端的金属加工设备，并建立了一支高效的管理团队和专业的技工队伍。

公司位于杭州市余杭区瓶窑镇凤都工业园，成立于2002年，注册资金12000万元，固定资产9500万元，占地面积达50000平方米，现有员工700余人，2019年销售产值突破7.5亿人民币，2020年预计打破10亿大关。拥有五大制造车间（激光/下料/金工/钣焊/油漆）和一个物流配送中心，能够全方位为客户提供稳定的产品质量、可靠的生产交期和完善的服务。

公司以“专业 诚信 尽责 创新”为核心价值观，将恒立打造成为中国最大的金属结构件配送基地，成为中国金属结构件加工制造的中坚力量。



Service 服务	Machining Service 机加工服务
Main Equipments 主要设备	CNC machining center: 13 sets 数控加工中心: 13台 CNC Drilling machine: 6 sets 数控机床: 6台 CNC Milling machine: 4 sets 铣床: 4台 CNC Lathing machine: 6 sets 数控车床: 6台
Brief introduction 简介	We provide many machining services here, such as drilling, milling, lathing, etc. There are about 60 senior workers which can ensure all kinds of machining services. 可提供车、铣、磨等机加服务，共有60多名技艺精湛的技工，满足各类机加工需求。



Service 服务	Painting Service 漆烤服务
Main Equipments 主要设备	Sandblasting room: 1 set 喷砂机: 1台 Painting room: 1 set 喷漆房: 1间 Drying booth: 1 set 烘干房: 1间 Painting line: 1 set 喷漆流水线: 1条
Brief introduction 简介	We provide surface treatment such as sandblasting, painting service here. There are about 20 workers. 提供喷砂、油漆等表面处理服务，共有20名技工。

Service 服务	Flaming Service 火焰切割下料服务
Main Equipments 主要设备	Laser cutting machine: 14 sets 激光切割机: 14台 Flame plasma cutting machine: 11 sets 等离子火焰等离子切割机: 11台 Welding machine: 13 sets 电焊机: 13台 Punching machine: 1 set 数控冲床: 1台
Brief introduction 简介	We provide laser/plasma/flame cutting and bending service here. There are about 200 workers. Our annual processing capacity of sheet metal is about 120000T. 提供激光/等离子/火焰切割折弯服务，现有约200名操作工，年加工量约12万吨。



Service 服务	Welding Service 焊接服务
Main Equipments 主要设备	Automatic MIG welding machines: 60 sets 自动焊机: 60台 Automatic TIG welding machines: 10 sets 自动TIG焊机: 10台 MMA welding robots: 20 sets 手工焊机机器人: 20台
Brief introduction 简介	We provide a variety of mechanical fabrication, steel structure welding services here. There are about 140 workers. 提供各类机械结构和钢结构焊接服务，共有140名技工。



## ENERGY 能源

HYDROPOWER EQUIPMENT: Mainly focus on profiling, hydraulic leveling and welding fabrication of heavy plate. Flame cutting capacity is up to 400MM in our company. ASME IX and TUV (EN278) welding certified. Many well-known brands have been served in new energy field such as GE.

水电：是以厚板的切割下料、油压校平、焊接和机加工为主。我司具备400MM 钢板切割能力，拥有ASME，TUV等焊接资质认证，先后为GE等世界知名新能源企业提供配套加工服务。



Wind power: Mainly provide production of parts kits such as racks, platforms, bases, towers, yaw brake discs, and sheet metal panels. At this stage, the company is equipped with professional welding sites, hundreds of outstanding welders, and passed the 3834 welding certification, which can meet the export of structural parts.

风电：主要提供机架、平台、底座、塔筒、偏航制动盘、钣金覆盖件等零部件的加工制作。现阶段，企业配有专业的焊接场地，上百名优秀焊接工，并通过了3834焊接认证，能够满足结构件的对外出口。



## COMPANY PROFILE 公司简介

Hangzhou Hengli Metal Processing Co., Ltd. is equipped with world-class metal processing equipment, which are operated by highly effective management and professional technical team. We provide one-stop service from raw material purchasing, sheet metal cutting, precision sheet metal fabrication, steel structure welding, machining, surface treatment, warehousing to distribution.

Our company was founded in 2002 with a registered capital of USD 18 million, USD 15 million fixed assets. It is located in Fengdu Industrial Zone, Pingyao Town, Yuhang District, Hangzhou. The total area of factory is 50000 m<sup>2</sup>, with 700 employees. Our turnover reached USD 112 million in 2019, production value forecast in 2020 will be USD 150 million. We have five workshops (laser cutting/flame cutting/machining/welding/painting workshops) and one logistics center, which can supply you stable products quality, reliable delivery date and impeccable service.

Taking "Professional, Reliable, Responsibility, Innovation" as our core value. Hengli takes great efforts to make itself as the largest metal structure manufacture distribution base in China and become the most important manufacturer in the line.

杭州恒立制造科技有限公司是一家集原材料采购、金属切割下料、精密钣金件制造、结构件焊接、机加工、金属表面处理、仓储、配送为一体的新型现代化加工型企业。拥有大批世界尖端的金属加工设备，并建立了一支高效的管理团队和专业的技工队伍。

公司位于杭州市余杭区瓶窑镇凤都工业园，成立于2002年，注册资金12000万元，固定资产9500万元，占地面积达50000平方米，现有员工700余人，2019年销售产值突破7.5亿人民币，2020年预计打破10亿大关。拥有五大制造车间（激光/下料/金工/钣焊/油漆）和一个物流配送中心，能够全方位为客户提供稳定的产品质量、可靠的生产交期和完善的服务。

公司以“专业 诚信 尽责 创新”为核心价值观，将恒立打造成为中国最大的金属结构件配送基地，成为中国金属结构件加工制造的中坚力量。



Service 服务	Machining Service 机加工服务
Main Equipments 主要设备	CNC machining center: 13 sets 数控加工中心: 13台 CNC Drilling machine: 6 sets 数控机床: 6台 CNC Milling machine: 4 sets 铣床: 4台 CNC Lathing machine: 6 sets CNC车床: 6台
Brief introduction 简介	We provide many machining services here, such as drilling, milling, lathing, etc. There are about 60 senior workers which can ensure all kinds of machining services. 可提供车、铣、磨等机加服务，共有60多位技艺精湛的技工，满足各类机加工需求。



Service 服务	Painting Service 漆烤服务
Main Equipments 主要设备	Sandblasting room: 1 set 喷砂机: 1台 Painting room: 1 set 喷漆房: 1间 Drying booth: 1 set 烘干房: 1间 Painting line: 1 set 喷漆流水线: 1条
Brief introduction 简介	We provide surface treatment such as sandblasting, painting service here. There are about 20 workers. 提供喷砂、油漆等表面处理服务，共有20多位技工。

Service 服务	Flaming Service 火焰切割下料服务
Main Equipments 主要设备	Laser cutting machine: 14 sets 激光切割机: 14台 Flame plasma cutting machine: 11 sets 等离子火焰等离子切割机: 11台 Welding machine: 13 sets 电焊机: 13台 Punching machine: 1 set 数控冲床: 1台
Brief introduction 简介	We provide laser/plasma/flame cutting and bending service here. There are about 200 workers. Our annual processing capacity of sheet metal is about 120000T. 提供激光/等离子/火焰切割折弯服务，现有200多位技工，年加工量约12万吨。



Service 服务	Welding Service 焊接服务
Main Equipments 主要设备	Automatic MIG welding machines: 60 sets 自动焊机: 60台 Automatic TIG welding machines: 10 sets 自动TIG焊机: 10台 MIG/MAG welding robots: 20 sets 自动焊接机器人: 20台
Brief introduction 简介	We provide a variety of mechanical fabrication, steel structure welding services here. There are about 140 workers. 提供各类机械结构和钢结构焊接服务，共有140多位技工。





**恒立制造**  
Hengli Metal Processing

**杭州恒立制造科技有限公司**  
Hangzhou Hengli Metal Processing Co., Ltd.

尽责 创新



**恒立制造**  
Hengli Metal Processing

**杭州恒立制造科技有限公司**  
Hangzhou Hengli Metal Processing Co., Ltd.

诚信至上、优质服务、科学管理、追求卓越

面向世界，领跑行业



www.hzhlbj.com

**GUIZHOU TYRE**

**TYRE  
ADVANCE**

**制造**  
Metal Processing